# **јар** 10.1-10.31 гип аколс не шах

## 庆祝中华人民共和国 成立七十五周年摄影比赛

Photo Contest for Celebrating the 75<sup>th</sup> Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署诚邀全港市民在十八区不同主题及设计风格 的指定街景美化地点,透过从多角度欣赏香港社区 街道景观,拍摄以庆祝中华人民共和国成立七十五 周年为主题的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75<sup>th</sup> anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.

摄影比赛指定地点

横跨芜湖街近漆咸道北的行人天桥 Footbridge across Wuhu Street near

Designated location of photo contest

No. 07

**Chatham Road North** 





#### 美化工程设计简介 Design Description of Beautification Works

开山劈石

这项美化设计灵感源自九龙半岛一带「开山劈石」的历史,墙壁图案形状如 岩石琢面及其内含矿物。

### Mountain Cutting and Rock Breaking

This beautification design is inspired by the history of "mountain cutting and rock breaking" around Kowloon Peninsula, with the shapes of the patterns resembling rock outcrops and the minerals they contain.

#### 现场照片 On-site photo



结构编号 Structure No.

KF28



摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest